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Proszę o informację, jakiej wysokości przychody PUK uzyskuje ze sprzedaży 

kompostu rocznie? W odpowiedzi na interpelację z dnia  08.10.2020 roku 

otrzymałam informację. „Brak wystąpienia przez PUK o uzupełnienie decyzji 

administracyjnej, dotyczącej przetwarzania odpadów bio (20 01 08) wynika z faktu, 

że produkowany od lat przez PUK kompost uzyskał niezbędne certyfikaty                         

i dopuszczenia do obrotu na bazie odpadów tzw. „zielonych”, bez frakcji odpadów 

„kuchennych”. Włączenie tych odpadów do procesu kompostowania będzie 

jednoznaczne z utratą powyższych zezwoleń”.  Proszę o informację czy możliwa 

byłaby ponowna certyfikacja? 

 

Z poważaniem 

Agnieszka Danielewicz 


